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MAITE BRAVO ALCALDABLE D'ICV-EUIA A LA BISBAL D'EMPORDÀ

“La Bisbal necessita un canvi polític o
un govern unitari”

 Defensa una altra manera de gestionar “més enfocada al bé comú” i amb molta més
participació

 Creu que ha estat una legislatura “estranya” marcada per la unió “conjuntural” i amb “poca
sinergia” entre el PSC i CiU

  





PAR TI CI PACIÓ 
“La ciu ta da nia ha de
poder par ti ci par 
a l'hora d'ela bo rar
pres su pos tos i esta blir
pri o ri tats”

BIBLI O TECA 
“Inde pen dent ment del
que passi amb l'edi fici,
la Bis bal té dret a un
ser vei bàsic de bibli o -
teca”

TASCA PRÒPIA 
“He inten tat pro po sar
temes amb moci ons als
plens, fer una opo sició
cons truc tiva”

LURDES ARTIGAS - LA BISBAL D'EMPORDÀ

La cap de llista d'ICV-EUiA a la Bis bal és
l'actual regi dora de la for mació. Ho és des
de fa un any i mig, i de rebot, després dels
suc ces sius aban dons dels pri mers noms de
la llista del 2011.

Com va afron tar el repte de pas sar a ser
regi dora?
Sem pre he estat interes sada a par ti ci par en
els assump tes de la comu ni tat on visc.
Havia estat sem pre tre ba llant en pla ta for -
mes ciu ta da nes i tre pit jant molt el car rer, i
vaig veure-ho com una opor tu ni tat d'asso lir
un nou repte, de tre ba llar des de dins d'una
ins ti tució, perquè crec que s'hi pot fer molta
feina al ser vei dels pobles.

Quin balanç fa d'aquest any i mig que ha
estat regi dora?
Des d'un par tit que només té una regi dora
el que he inten tat és pro po sar temes a
través de moci ons als plens. Per exem ple, jun ta ment amb la PAH vaig pre -

Maite Bravo, fotografiada divendres al mercat de La Bisbal joan sabater. 
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sen tar una moció per tre ba llar amb els bancs perquè poses sin els pisos buits
a llo guer social. També la de pobresa energètica, la moció en con tra de la
inter lo cutòria del PP pel tema del cas tellà a l'escola, també una de contrària
a la llei de l'avor ta ment de Gallardón... Crec que he fet una acció d'opo sició
cons truc tiva.

Més enllà de la seva tasca, com valora el man dat?
Ha estat una mica estrany. No ha estat gaire ope ra tiu perquè no s'han pogut
des en ca llar els grans temes i a l'equip de govern hi ha hagut una siner gia
una mica estra nya, perquè ha estat com molt con jun tu ral, aquesta unió
entre PSC i CiU.

I qui nes són les prin ci pals man can ces que hi ha tro bat?
En el ter reny de la par ti ci pació hi ha molta feina a fer. La ciu ta da nia ha de
par ti ci par a l'hora d'ela bo rar pres su pos tos i aju dar a esta blir les pri o ri tats
d'actu ació. També ha que dat una mica des di bui xat el tema social. I en això
hi té molt a veure que l'Ajun ta ment no ges ti oni com a com petència pròpia
els ser veis soci als. I, evi dent ment, també hi ha el tema de la bibli o teca. Con -
ti nuem amb una sentència que ens deixa sense ser vei bàsic de bibli o teca i
aquí és on més s'ha fallat. Inde pen dent ment del que passi amb l'edi fici, la
Bis bal té dret a un ser vei bàsic de bibli o teca. I, per últim, crec que ens hem
ador mit una mica amb el con veni amb Sorea. Fa deu anys que tenim un con -
veni que crec que no és legal.

Quin són els prin ci pals eixos del seu pro grama?
Un girarà al vol tant del model de ciu tat. Cre iem que la Bis bal es mereix un
model que la tre gui una mica d'aquesta esta ti ci tat en què sem bla que està.
Un altre eix serà el de la gestió de l'admi nis tració. Con si de rem que hi ha una
altra manera de ges ti o nar els assump tes, més enfo cats al bé comú i amb
molta més par ti ci pació. I evi dent ment un altre eix és ser pro pers a les greus
situ a ci ons de mol tes famílies arran de la crisi. Cre iem en la pos si bi li tat de
plan te jar nous rep tes a l'hora de bus car solu ci ons, de tro bar nous vivers
d'ocu pació, noves mane res d'enfo car la feina, i una revi ta lit zació del comerç
i del tei xit econòmic local.

Creu que el sac seig que hi ha en altres par tits a la Bis bal els pot afa vo rir?
Qui nes expec ta ti ves elec to rals tenen?
Les expec ta ti ves que tenim és que hi hagi un canvi a l'Ajun ta ment. Crec molt
neces sari que hi hagi un canvi cap a una altra manera de ges ti o nar i de fer
política, i cap a una democràcia més par ti ci pa tiva. Tenim espe ran ces d'aug -
men tar el nom bre de regi dors. I també crec que vivim un moment política -
ment molt espe cial a la Bis bal. Les últi mes notícies par len d'una divisió de la
dreta naci o na lista. Després hi ha temes estel·lars que esta ran influ en ci ant
els resul tats però que no són qüesti ons muni ci pals. Crec que el que s'ha de
valo rar és el tre ball que com pe teix a un ajun ta ment. La Bis bal ha de deci dir
qui el governa, i vol dria que aquesta volun tat sigui res pec tada al màxim. És a
dir, que no es facin tants jocs d'ali an ces per arri bar a l'alcal dia amb coa li ci -
ons amb poca siner gia. M'agra da ria molt que hi hagués un govern uni tari.

Una mestra ‘freelance' molt activista
Llicenciada en �lologia hispànica, és professora per compte propi 
i escriptora i s'està formant com 
a il·lustradora. Sempre ha estat molt activista i a la Bisbal va ser
precursora de la plataforma Cap Autovia i de diferents moviments.

Té 49 anys i en fa deu que viu a la Bisbal. El 2011 anava de número
quatre per ICV-EUiA, que només va tenir un regidor però després dels
successius abandons dels que la precedien a la llista, el setembre del
2013 va passar a ser regidora i ara afronta el repte de ser la cap de llista.


